
Janez Pimat 75-letnik
Dober mesec je od tega, kar je

Janez Pirnat iz Savskega naselja
praznoval 75-letnico. To je mož,
ki ga pozna malodane celo Sav-
sko naselje, človek, ki zna - po-
sebno kadar se kaj zatakne -
urediti tudi organizacijske in po-
dobne probleme tako po člove-
ško, življenjsko. Sicer pa je Janez
eden tistih, ki so še pionirsko
skrbeli za razvoj Savskega nase-
Ija, saj živi tam že 27 let.

Skromnost, poštenost in delo
so odlike, ki jih nosi v sebi. Vše to
je kot dediščino prevzel na Ko-
čevskem, kjer je med šestimi
otroki zrastel na revni, mali kme-
tiji. Izučil se je za sodarja, vendar
ni ostal v tem poklicu. Zaposlil se
je v rudniku in pozneje opravljal
razna gozdarska dela vse do voj-
ne. Že 15. aprila 1941 je postal
terenski aktivist na Kočevskem.
Njegova predanost ni bila po-
trebna preverjanja, zato je kaj hi-
tro postal sekretar rajonskega
komiteja. Terensko delo je bilo
nemalokrat mnogo težje kot bor-
ievsko v gozdu. Prav zato se je
nadvse razveselil, ko je bil leta
1944 sprejet v Cankarjevo briga-

do, kjer je ostal do avgusta 1946.
leta. Bil je predan proletarec, za-
to je tudi bila, po uniformi, nje-
gova prva služba na republiškem
sindikatu. Čutil je potrebo po
večji razgledanosti, pa se je vpi-
sal v enoleto partijsko šolo. Po-
tem je delal kot sekretar komiteja
in pozneje na Ijubljanskem ra-
jonskem komiteju. Leta 1951 se

je vrnil na Kočevsko za predsed-
nika okraja. Z vsemi močmi so se
lotili obnavljanja, ob tem pa se je
prav tisto leto - se spominja Ja-
nez — v Kočevju pojavil tudi tifus.
Janez Pirnat je bil tudi kočevski
republiški poslanec.

Leta 1957 se je spet vrnil v
Ljubljano za predsednika Ijub-
Ijanskega okraja. Ob tem pa se je
vključil tudi v delo na terenu. Bil
je predsednik KS, sodeloval je v
vseh družbenih organizacijah, v
raznih občinskih odborih Na
svojem terenu je po sklepu SZDL
ustanovil prvo društvo upokojen-
cev, postal je predsednik in to je
letos že 13. leto.

Vendar se ob vsej tej pisani
paleti funkcij Janez Pirnat rad
spominja preteklosti, posebno
sestankov. Takole pravi: »Se-
stanki so trajali vedno toliko Ca-
sa, dokler se stvari niso razčisti-
le. Obravnavali pa smo tudi skle-
pe, če so bili pravilno izvršeni«.

Kaj si želi? »Da bi bil zdrav,« je
izstrelil kot \z topa. To mu želimo
vsi. od njegovih najbližjih sode-
lavcev do krajanov!
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